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Emil Friberg

§1 OFMÖ Studierådsordförande Arvid Bengtsson förklarade mötet öppnat
kl 12:15.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2020-02-12 med mindre ändringar.

§6 Valärenden och
nomineringar

Inga.

§7 Information från
Externa
Representanter

“Ingetför att Oskar inte blir inbjuden till några möten.

Digitaliseringsgruppen kommer ha ett Digitaliseringsråd här på
LTH. Kåren och LUS nomineringsperiod är nu öppna. Bland an-
nat så kan man söka för att sitta i valberedningen för LUS. Man
ska kontakta Katja Eftring eller Henrik Paldán på kåren om man
är intresserad. De rekommenderar att man då tar det som en hel-
tidspost..

LTH Fyller 60 nästa år och man kan kontakta Katja på kåren om
man vill vara med i en arbetsgrupp som ska komma med idéer.
ETP, Excellent Teaching Practitioner, morot för professor för att
bli bättre på pedagogik genom att de får en löneökning om de
blir antagna. Ifall man tycker att man har en bra lärare så ska
man få de att söka!

§8 Meddelanden Det är jättesvagt swag på Teknikfokus, man har redan allt merch.
Diverse poster finns också att söka på kåren, inte alls stressigt
och jobbigt, Axel lovar. Annie, trivselrådsmästare, kommer nästa
vecka och presenterar vad likabehandlingsombud gör.
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TLTH håller skiftesgasque vilket är tack för funktionärer på kå-
ren. Instutionsstyrelse representanter får gå. Ett evenemang för
detta ska finnas på Facebook.

Staben meddelar att phadderansökan stänger imorgon. Det är
rikigt nice att vara pluggphadder!

§9 D-forum Arvid kommer att “behövaträffa andra studieråd. Oskar berät-
tade om ett studieråd, troligtvis Chalmers, som hade 70 funk-
tionärer. Mötet vill att Arvid frågar vad digitalisering betyder
(digitala programmeringstentor)? Att skriva måsvingar och tar
flera timmar att lära sig så att få digitala programmeringstentor
skulle förbättra livet. Hur rekryterar de andra studieråden, hur
får de personer att engagera sig? Hur driver de igenom saker?
Kursutvärdering, hur ser det ut på andra lärosäten?

§10 Avslutade kurser Datorkommunikationstentan, EITF45, har kommit tillbaka och
Emil klarade den! Det borde dock inte ta fyra veckor att få tillba-
ka den tentan. Många tyckte också att frågorna var väldigt okla-
ra. Diskussion hölls om hur länge lärare har på sig att rätta alla
tentor, mycket oklart.

Föreläsningarna för Datorteknik, EITF70, är avslutade, sista fö-
reläsningen klar 15 minuter tidigare och fick en varm applåd!

§11 Pågående kurser Numerisk analys, FMNF05, är en bra kurs med en bra föreläsare

§12 Övrigt Update om affischer, Axel har inte påbörjat något arbete men ska
ta tag i det.

§13 OFMA Mötesordförande Arvid Bengtsson förklarade mötet avslutat kl
12:46.

Vid protokollet

Jakob Sinclair
Vice Studierådsordförande

Justeras

Arvid Bengtsson
Studierådsordförande
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